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BALVU NOVADA DOME 
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Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 12. decembrī                                                                                   Nr. 11 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV -4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:01 

 
Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par 2025.gada ilgstošās sociālās aprūpes iestāžu tāmju izskatīšanu. 

2. Par klienta līdzmaksājumu par sociālo pakalpojumu “Aprūpe mājās”. 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis, Svetlana Pavlovska, Iveta Arelkeviča, Jānis Vancāns, Aija 

Mežale, Marija Duļbinska 

 

Ieinteresētās personas: 

Attīstības plānošanas nodaļas teritorijas plānotāja Agate Vanaga, Balvu novada Bērnu un jauniešu 

centra vadītāja Agnese Puļča, Balvu novada Būvvaldes vadītāja Anita Avotiņa, Attīstības 

plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arvita Voiciša, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, 

Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Kancelejas un 

personāla nodaļas vadītāja Inese Siliņa, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Inese Trupovniece, 

Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 

īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektora vietnieks Jānis 

Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Balvu novada Sociālās 

pārvaldes vadītāja vietniece administratīvajos un saimnieciskajos jautājumos Līga Šustova, Balvu 
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pilsētas klientu apkalpošanas speciāliste Marina Zuša, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, Iepirkumu nodaļas iepirkumu speciāliste Zane 

Kuzmina, Balvu novada „Pansionāts „Balvi““ Sociālā darba un aprūpes struktūrvienības vadītāja 

Daiga Kalniņa, Viļakas sociālās aprūpes centra vadītāja Līna Barovska, Rugāju sociālās aprūpes 

centra "Rugāji" vadītāja Sarmīte Pērkone, Balvu novada „Pansionāts „Balvi““ direktore Jana 

Komane 

 

Sēdes vadītāja Ruta Cibule ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību un aicina apstiprināt 

to, par ko komitejas locekļi nobalso ar – 7 (Ruta Cibule, Egons Salmanis, Svetlana Pavlovska, Iveta 

Arelkeviča, Jānis Vancāns, Aija Mežale, Marija Duļbinska) balsīm par, pret- nav, atturas – nav. 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par 2025.gada ilgstošās sociālās aprūpes iestāžu tāmju izskatīšanu 

 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Sīkāk paskaidro par jautājuma izskatīšanas mērķi un uzdevumu. 

Skaidro, ka vēlētos saprast no sociālās aprūpes iestāžu vadītājiem, vai ir 

izpildījuši noteiktās prasības, kas bija noteiktas rīkojumā, sastādot 

budžetu. Būtu nepieciešams arī to saprast vajadzības, kas atrunāts 

atsevišķi, prioritārā secībā, bez kurām var notikt kaut kas slikts, ja tas 

netiks risināts, kā arī tas, kas nepieciešams. Skaidro, ka budžeta ietvars ir 

tāds, kāds tas ir. 

Ziņo Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk skaidro par budžeta veidošanas principiem. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Sīkāk skaidro par uzturēšanās izdevumiem. 

Izsaka viedokli 

Jana Komane: 

Sīkāk skaidro par iestādes budžetu, izdevumiem un 

nepieciešamajām vajadzībām. Skaidro, ka iesniegta papildus tāme 40 000 

vērtībā attīrīšanas iekārtām. 

Izsaka viedokli 

Līna Barovska: 

Sīkāk skaidro par savas iestādes budžetu, izdevumiem un 

nepieciešamajām vajadzībām. Skaidro, ka ir papildus tāme veselības 

aprūpes pakalpojumu programmai, jaunu matraču iegādei, jaunu veļas 

mašīnu un žāvētāju iegādei. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Skaidro, ka prioritāte notekti būtu jaunas veļasmašīnas un žāvētāji. 

Izsaka viedokli 

Aija Mežale: 

Jautā par maksājumu plūsmām. 

Izsaka viedokli 

Līna Barovska: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Jautā, kādi ir uzturēšanās izdevumi bez papildus tāmes. 

Izsaka viedokli 

Līna Barovska: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Olga Siņica: 

Sīkāk paskaidro par iestādes budžetu bez pamatlīdzekļiem. 
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Izsaka viedokli 

Daina Tutiņa: 

Jautā, kā iet ar atkritumu šķirošanu. 

Izsaka viedokli 

Jana Komane: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Līna Barovska: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Pērkone: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sarmīte Pērkone: 

Sīkāk paskaidro par savas iestādes budžetu un nepieciešamībām. 

Skaidro par medmāsas nepieciešamību uz 0,5 slodzi. 

Izsaka viedokli 

Olga Siņica: 

Sīkāk paskaidro par iestādes budžeta pieaugumu un 

precizējumiem. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Skaidro, ka kopumā satrauc darbinieku jautājums un sīkāk 

paskaidro. Ierosina skatoties kopējo budžetu paskatīties arī atsevišķi 

pansionātu darbinieku darba algas. Jājautā arī izpildvaras viedoklis par 

šo jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Daina Tutiņa: 

Skaidro, ka nav rezerves un vēl jātiek līdz galam līdz budžeta 

sabalansēšanai. 

Izsaka viedokli 

Aija Mežale: 

Jautā par ēdināšanas pakalpojumiem. 

Izsaka viedokli 

Egons Salmanis: 

Skaidro, ka īsti nav skaidrs tas finanšu ietvars, kādā mēs strādājam. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Skaidro, ka šobrīd netiek pieņemts budžets, kā arī netiek pieņemts 

nevienas iestādes budžets, bet skaidrs, ka beigu skaitļus piedāvās 

izpilddirektore kopā ar finansistiem, bet šobrīd nepieciešams saprast to 

situāciju, kāda ir kopumā, jo šīs lietas nesauktu par vēlmēm, bet par 

vajadzībām. Svarīgi bija saprast šo situāciju. 

Izsaka viedokli 

Aija Mežale: 

Jautā, kad pēdējo reizi ir skatīta šo iestāžu pakalpojumu cena no 

klientiem. 

Izsaka viedokli 

Olga Siņica: 

Atbild uz jautājumu un skaidro, ka tas bija šogad februārī, ka tā tiek 

pārskatīta katru gadu. 

Izsaka viedokli 

Aija Mežale: 

Sīkāk paskaidro un nesaprot, kur rast tās finanses, lai varētu tikt ar 

ikdienas vajadzībām un nepieciešamībām. 

Izsaka viedokli 

Daina Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par pakalpojumu cenu. 

Izsaka viedokli 

Aija Mežale: 

Skaidro, ka ar šādu finansējumu iestāde nespēs tikt galā un tā 

vienkārši būs jāaizver. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Skaidro, ka nevajag ar pārsteidzīgiem lēmumiem un paziņojumiem 

nākt klajā, jo ir skaidri zināms, ka atbildam par katru vārdu, ko pasakam 

un šis būs nākotnes jautājums, kas mums būs darba kārtībā ikdienā. 

Sociālā joma kopumā šogad pieaug un jāpieņem šī realitāte. 

Izsaka viedokli 

Jana Komane: 

Skaidro, ka šis ir 14.budžets, kurā piedalās, kā iestādes vadītāja un 

visus šos gadus ir dzīvojuši uz rezervēm un neko lieku nav atļāvušies. 

Skaidro, ka ir ļoti maz projektu, kas ir tendēti uz pašvaldībām. 
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Izsaka viedokli 

Līna Barovska: 

Sīkāk paskaidro par vidējām izmaksām šo iestāžu klientiem. 

Izsaka 

priekšlikumu Ruta 

Cibule: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai informāciju "Par 2025.gada ilgstošās 

sociālās aprūpes iestāžu tāmju izskatīšanu" 

 

2.§ 

Par klienta līdzmaksājumu par sociālo pakalpojumu “Aprūpe mājās” 

 

Ziņo Inita 

Pušpure: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka ir 

pievienoti pielikumi, kur noteikts līdzmaksājums par katru noteiktu 

pakalpojumu. Pēc iestādes speciālistu izvērtējuma tie būtu 25% tas, kas 

jānosaka šīm personām. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Šis piedāvājums ir sabalansēts tā, lai nesanāk, ka vispār nebūs 

jāmaksā. 

Izsaka viedokli 

Inita Pušpure: 

Skaidro, ka tas ir arī tā sabalansēts, lai klients neatsakās no šī 

pakalpojuma. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Šis pakalpojums atslogo pansionāta potenciālo klientu skaitu. 

Izsaka viedokli 

Inita Pušpure: 

Sīkāk paskaidro par pakalpojumu saņēmēju skaitu. 

Izsaka viedokli 

Ligita Zelča: 

Sīkāk paskaidro par šo pakalpojumu. 

Izsaka viedokli 

Egons Salmanis: 

Sīkāk paskaidro, ka kādreiz, kad būs budžets savādāks varētu tieši 

šim pakalpojumam samazināt līdzmaksājuma maksu. 

Izsaka viedokli 

Ligita Zelča: 

Sīkāk skaidro par pakalpojumiem un iestādes mērķi kopumā. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Jautā, cik šis pakalpojums izmaksā kopumā. 

Izsaka viedokli 

Ligita Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Ruta Cibule: 

Kāds ir pieaugums, salīdzinoši ar iepriekšējo gadu. 

Izsaka viedokli 

Ligita Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Aija Mežale: 

Uzdod jautājumu par līdzmaksājumiem. 

Izsaka viedokli 

Inita Pušpure: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka 

priekšlikumu Ruta 

Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par klienta līdzmaksājumu par 

sociālo pakalpojumu “Aprūpe mājās”" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:25 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                                 Ruta Cibule 

 

 

 

 

Sēdi protokolēja                                                                                                            Jūlija Korlaša 


